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Datum : 26 oktober 2009 

Aan : Bart Krol 

Van : Frank Bos Tel.: 3829 

Onderwerp : Vragen SP nav dassenkaart 

Geachte heer Krol,  
 
Zoals aangekondigd in de RGW vergadering van 5 oktober j.l. heeft de Pieter Wout Duquesnoy 
namens de SP-fractie schriftelijke vragen gesteld n.a.v. de ter kennisname gestelde statenbrief 
dassenkaart. Hieronder hun vragen en de antwoorden over verspreiding en digitalisering van deze 
kaart.  
 
1. Voor een goed gebruik zijn publieke en gemeentelijke bekendheid met deze materie van groot 
belang en is kennis van de dassenkaart een vereiste. In het verleden is gebleken dat deze materie niet 
bij elke gemeente eigen is en extra aandacht kan dus geen kwaad. Met name ook de juridische insteek 
komt hier om de hoek kijken. Indien gewoon elke Utrechtse gemeente bekend is met de dassenkaartem, 
zullen geschillen met onbekendheid voor dassenkaarten  niet makkelijk voorkomen. Taak van de 
provincie is dan nu ook de kaarten groots onder de aandacht van de gemeentes te brengen. Dit belang 
is nog wat groter dan bij diverse andere provinciale kaarten, omdat bij het tot stand komen van deze 
kaarten grote inzet van mensen buiten het provinciaal apparaat is gedaan. Ook voor hen is een wijde 
verspreiding en bekendheid met de dassenkaarten een grote stimulans. 
 
Het is terecht dat getracht moet worden deze kaart actief te verspreiden. Daarom is een papieren versie 
van de kaart ‘das in Utrecht 2008’ en de toelichting bij de kaart aan de colleges van de gemeenten 
waar deze soort voorkomt (Baarn, Maarssen, De Bilt, Zeist, Soest, Amersfoort, Leusden, Woudenberg, 
Renswoude, Utrechtse Heuvelrug, Wijk bij Duurstede, Rhenen en Veenendaal) toegezonden. 
Voor de dassenkaart is een GS-flits gemaakt die is toegezonden aan mensen die daarvoor ingeschreven 
staan. Daarnaast staat er een nieuwsbericht op de provinciale website. Aanvankelijk stond daar het 
bericht dat de kaart was aan te vragen, maar hier werd zo vaak gebruik van gemaakt, dat besloten is 
om het mogelijk te maken om de betreffende kaart daar down te loaden.  
Daarnaast komt de kaart in de komende provinciale ‘Nieuwsbrief Utrechts Natuurbeheer’ die een 
oplage heeft van 450 exemplaren, en ook medewerkers van gemeenten tot haar doelgroep heeft. 
Wij denken dan ook dat we voldoende gedaan hebben om bekendheid te geven aan de 
verspreidingskaart van de kaart ‘Das in Utrecht’.  
 
2. De Wro is nog net niet zover dat nu al een verregaande digitalisering verplicht is, maar het zou met 
name voor de dassenkaarten een extra stimulans zijn en hierdoor krijgen ze de aandacht, die ze 
verdienen, indien hier met prioriteit een digitaal project van wordt gemaakt. Hoe staat GS daar 
tegenover? 
Hier lopen twee zaken door elkaar. In de nieuwe WRO wordt gesteld dat alle plannen digitaal 
beschikbaar moeten zijn. Maar deze kaart ‘das in Utrecht’ heeft geen ruimtelijke consequenties. Het is 
namelijk geen beleidskaart, maar een signalerende kaart. Het geeft aan waar deze soort in Utrecht leeft 
en dus strikt beschermd is volgens de Flora- en faunawet. Daar was namelijk veel onduidelijkheid 
over. Overigens is de kaart wel als .pdf digitaal beschikbaar.  
 
3. De SP gaat er van uit dat de dassenkaarten zo spoedig mogelijk (of zelfs al is gebeurd) onder de 
aandacht worden gebracht van de Dienst Landelijk Gebied, die namens de minister 
ontheffingsaanvragen beoordeelt.  
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Prima idee. Het was nog niet gedaan, maar dankzij deze vraag is de kaart inmiddels ook naar DLG 
gestuurd.  
 


